
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №80 

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 25.05.2022г. от 9:30 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 25.05.2022г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 /осем/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. За цялата 
продължителност на заседанието отсъства д-р Антон Койчев. Г-н Димитър Вучев, г-н 
Калоян Паргов и г-н Симеон Колев се включиха в заседанието след гласуването на 
дневния ред.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 8 /осем/ гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.:

8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване на дневния ред;
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов -

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев -

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев -

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за
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11. Калоян Паргов -

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев -

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА16-ВК66-1675-[17] / 19.05.2022г. относно Преместване на 

баралефа на Н.В. Цар Борис 1П от парк "Княз Борисова градина" в парк "Врана" и 
поставяне на паметник на Н.В. Цар Борис III в парк "Княз Борисова градина" с вносители 
Георги Георгиев - председател на СОС; Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ; 
Диян Стаматов - общински съветник; Борислав Бориславов - общински съветник; Карлос 
Контрера - общински съветник.

Г-жа М. Едрева информира комисията, че настоящият доклад е подготвян дълго 
време и цялата процедура е спазена (ЕХС, ОЕСУТ, публична консултация чрез сайта на 
Столична община). Съществуващият баралеж на Борис Сакскобургготски ще бъде 
преместен в парка на двореца Враня. Разходите по изграждането и монтажа на новия 
паметник са изцяло за сметка на организаторите на инициативата.

Г-н К. Паргов обяви, че съветниците от БСП ще гласуват „въздържал се“ по този 
доклад, защото са републиканци.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.:

12

За 9

Против Няма

Въздържали се 3

Поименно гласуване:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева въздържал се

5. Антон Койчев -

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов въздържал се

11. Калоян Паргов въздържал се 2
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12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА22-ВК66-4589 / 10.05.2022г. относно План на дейностите за 

изпълнение на Стратегия за подкрепа на личностното развитие на децата и учениците за 
2022 година и Отчет на план на дейностите за изпълнение на Стратегия за подкрепа на 
личностното развитие на децата и учениците за 2021 година с вносител Мирослав 
Боршош - зам.-кмет на Столична община.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев -

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов -

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-КИ18-151-[1] / 19.05.2022г. относно Сключване на 

споразумение за сътрудничество в областта на културата между Столична община и 
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"Софийска филхармония" с вносител Мирослав Боршош -зам.-кмет на Столична 
община.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев -

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов -

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА16-ППОО-13-[846] / 19.05.2022г. относно Вземане на решение 

за издаване на Запис на заповед в полза на Министерство на регионалното развитие и 
благоустройството, Управляващ орган на Оперативна програма „Региони в растеж“, с 
издател Столична община, за авансово плащане по сключен Административен договор 
за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ за реализация на Проект „Развитие 
на културната инфраструктура в Столична община чрез инвестиции в обновяване на 
Театър „София“, район „Оборище“ с вносител д-р инж. Ангел Джоргов - зам.-кмет на 
Столична община

Инж. Ангел Джоргов информира комисията, че настоящото предложение е 
стандартен документ за искане на авансово плащане от страна на управляващия орган. 
Сключени са договори за всички дейности предмет на проекта. Предстои подаване от 
страна на Столична община на искане за авансово плащане като един от документите е 
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запис на заповед. Строително-ремонтните дейности се предвижда да започнат в началото 
на месец юни.

Г-н В. Калановски изрази притеснението си, че подобно решение ангажира СОС 
като колективен орган, а предмет на решението е административен акт на кмета на 
Столична община.

Инж. Джоргов репликира, че при всеки проект с европейско финансиране, СО 
издава запис на заповед след разглеждане от ресорните комисии и СОС.

Според г-н Б. Бориславов дебатът е безсмислен, защото спрямо ЗМСМА СОС е 
принципалът, който се разпорежда със средства и имущества

Г-н В. Калановски информира комисията, че няма да участва в гласуването.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:в т.ч.: 11
За 11
Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласу ване:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев -

6. Веселин Калановски -

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т. 5 от дневния ред:
Доклад е вх. №СОА22-ВК08-5428 / 06.04.2022г. относно одобряване 

предоставянето на сграда и прилежащия й терен за сграда - 2 съм 44 СУ и становище с 
вх.№ СОА22-ВК08-5428-[1] / 16.05.2022г от г-н Мирослав Боршош, зам.-кмет на 
Столична община с вносител Ева Митова - кмет на район „Подуяне“ 5
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Г-жа Ева Митова докладва пред комисията, че настоящото предложение цели 
бивша училищна сграда да бъде предоставена за нуждите на училище в района. С 
предишен доклад г-жа Митова е защитила ремонта на покрива и дренаж на сградата, 
която включва 18 /осемнайсет/ класни стаи, физкултурен салон и двор

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.:

12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

Г оименно гласуване:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев -

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т. 6 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА22-ВК08-4747 / 25.03.2022г. относно откриване на процедура 

за отдаване под наем на обособена част от имот - публична общинска собственост, 
представляваща помещение /стоматологичен кабинет/, находящо се в сградата на 68 СУ 
"Академик Никола Обрешков" с вносител г-н Ивайло Цеков, кмет на район „Искър“ и 
становище с вх. № СОА22-ВК08-4747-[1] / 11.05.2022г. от д-р Дончо Барбалов и г-н 
Мирослав Боршош, зам.-кметове на Столична община

Не бяха повдигнати въпроси към вносителя.
Въз основа на гласуването бяха приети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
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Общо гласували:
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т.6:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов -

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев -

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев -

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов -

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев -

По 1. доп. точка:
Доклад с вх.№СОА22-ВК66-5118/20.05.2022г. относно промяна на бюджета на 

Столична община за 1-во тримесечие на 2022г. с вносител д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет 
на Столична община.

Г-жа Йорданка Станкова, началник отдел „Сборен бюджет“ представи доклада 
като поясни, че е рутинен доклад, който се изготвя за всяко тримесечие.

Въз основа на гласуването бяха приети следните решения:
1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.:

12

За 6

Против Няма

Въздържали се 6
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Поименно гласуване:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева въздържал се

5. Антон Койчев -

6. Веселин Капановски въздържал се

7. Грети Стефанова въздържал се

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов въздържал се

11. Калоян Паргов въздържал се

12. Михаил Паргов въздържал се

13. Симеон Колев за

По т. Разни:
Г-жа М. Едрева информира комисията, че докладът за преименуване на част от 

пл. „Велчова завера“ на името на проф. Стефан Данаилов се Оав™ поради отсъствие на 
становище от страна г-н Павлов, кмет на район „Лозенец“, по отношение смяната на 
административните адреси на пл/(,Велчова завера“ №1.

Заседанието на йо^/сия^ бе згрфито с изчерпване на дневния ред.

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие: Борислав Бориславов

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Дими^ьф^Ан^ов
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